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Protokoll nr 14/2023 

Protokoll fört vid styrelsemöte via Teams med Specialklubben för Shih Tzu   
2023-12-06. 

Närvarande: Ordförande Petra Forslund, ordinarie ledamöter Kathleen Berggren, 

Rose-Marie Johansson, Nils-Olof Bratt och Matz Andersson.  

Suppleanter:  

Under Rapport från AK närvarar: Ingen från AK närvarar på detta möte. 

Under Rapport från UK närvarar: Magdalena Nilsson Kerttu. 
Anmält förhinder:  Ulla Olsson och  Maria Frimodig.  

Ej anmält förhinder: Victoria Frimodig 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Petra Forslund hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2 Val av protokollförare 
Utsågs Kathleen Berggren 

§ 3 Val av justerare jämte ordförande 
Utsågs Matz Andersson. 

§ 4 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

§ 5 Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 13 gicks igenom. Därefter godkändes protokollet och lades till 

handlingarna. 

§ 6 Rapporter 
a) Ekonomisk rapport 
Kassören rapporterade att vi har ett bra resultat och att vi håller oss på plussidan. 

Utsällningarna i Vilsta i oktober gick båda med vinst. 

 b) Rapport från ordförande 
Ordförande rapporterade om medlemsmötet som hölls via Teams den 23 november. 

Det var 8 medlemmar som deltog och det var mycket givande diskussioner. 

Vidare rapporterade ordförande att SST har blivit kallade till ett möte med SKK och 

två andra specialklubbar. Petra Forslund och Kathleen Berggren kommer att delta 

på detta möte. 

c) Rapport från sekreterare 
Vi gick igenom inkommande post. Vi går igenom skrivelser på egna punkter i 

dagordningen. 
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d) Rapport från medlemskordinatorn 
Medlemsantalet är 352 medlemmar.  

En del gamla medlemmar har valt att inte förnya sitt medlemskap. Vi ber medlems-

kordinatorn ta kontakt med dessa och ta reda på anledningen till detta. 

e) Rapport från AU 
Vi diskuterade hur vi skulle tacka våra sponsorer som sponsrat oss under året som 

gått och kom fram till att göra en gemensam annons på våra sociala medier. 

Beslut: Vi gör en gemensam tackannons till alla våra sponsorer som vi har haft 

under 2023 och publicerar denna på hemsidan och facebook. 

f) Rapport från AK 
Ingen från AK deltar på detta möte. 

g) Rapport från UK 
UK väntar fortfarande på kontraktet från en fodersponsor men det ska vara på 

gång. 

Utställningarna för 2025 är godkända hos SKK. 

Vi planerar nu för samarbete med länsklubbarna och har börjat skicka ut kontrakt 

med länsklubbarna inför 2024. 

UK kommer att skicka en lista till styrelsen på vad som behövs inför, och på, varje 

utställning. Till exempel tält, trimbord mm. 

Den 4-6 september 2026 är det Europavinnare i Stockholm. Vi kanske redan nu 

ska fundera på om vi ska ha en egen special i samband med det?. 

h) Rapport från tidningsgruppen 
Arbetet med julnumret pågår och behöver korrekturläsas. Petra Forslund och Matz 

Andersson tar på sig detta den här gången. 

i) Rapport från webbansvarig 
Malin Enberg blir sidekick åt Petra Forslund när det gäller arbetet med hemsidan.   

j) Rapport från kennelregistret 
Inget nytt att rapportera. 

k) Rapport från aktivitetsansvariga 
Planer på en rallylydnadskurs i april. Se punkt 9. 

§ 7 RAS 
Tabeller och diagram börjar bli klara. 

Styrelsen har ett möte den 3 januari 2024 kl  18.30 via Teams där vi går igenom 

RAS.  

Sen kommer vi att lägga ut det på hemsidan så att medlemmarna kan läsa och ha 

synpunkter innan vi skickar det till SKK för granskning. 

§ 8 Remiss från SKK 
Vi har noga läst igenom remissen och har inget att påpeka. 

§ 9 Rallylydnadskurs i Norberg i april 2024 
Ulla Olsson har fått förfrågan om att hålla en rallylydnadskurs vid Flikens 

vandrarhem i Norberg i april. Helgen den 13-14 april skulle passa bra. 
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För att genomföra kursen behöver det vara minst 10 ekipage. Kursavgift: 600,-

/ekipage. Vi lägger ut det här redan nu på facebook. 

Beslut: Att ordna en rallylydnadskurs vid Flikens vandrarhem i Norberg den 13-14 

april 2024. 

Kostnad: 600,-/ekipage. Minst 10 ekipage. 

Ulla Olsson får ersättning för resa och boende. 

§ 10 Tavla av Gunilla Lindberg 
Vi har fått erbjudande av Elisabeth Lindberg om att köpa en tavla av Gunilla 
Lindberg till en kostnad av 500,-. 
Vi kommer även att få en hel del andra alster som Gunilla Lindberg har målat. 
Kathleen Berggren åker till Fagersta och hämtar dessa saker. 
Beslut: Vi köper tavlan av Gunilla Lindberg för 500,-. 
Kathleen Berggren från reseersätting för att åka till Fagersta och hämta denna plus 
det andra vi får skänkt. 
 
§ 11 Rita Bokdalen avgår från AK vid årsskiftet 
Rita Bokdalen har meddelat att hon avgår från AK vid årsskiftet.  

Vi pratar med Hannah Karlsson om förslag på nya medlemmar i AK. 

§ 12 Utökning domarregister – Caroline Lundqvist 
Vi tillstyrker Caroline Lundqvist förfrågan om att utöka sitt rasregister med Shih 

Tzu och önska Lycka till. 

Beslut: Vi tillstyrker Caroline Lundqvist förfrågan om att utöka sitt rasregister med 

Shih Tzu. 

§ 13 Inbjudan till avelskonferens SKK i februari 
Vi ska absolut vara med på den här konferensen och kostnaden att skicka två 

personer istället för bara en är så liten så vi beslutar att skicka 2 stycken. 

Vilka vi skickar bestämmer vi senast den 20 december när anmälan går ut. 

Beslut: Skicka 2 personer till SKKs avelskonferens den 10-11 februari 2024. 

§ 14 Mejl från medlem till styrelsemedlem 
Vi har fått mejl från en medlem och vi söker svar hos föreningskommittén angående 

hur vi ska hantera den här situationen. 

§ 15 Vem gör vad i årskrönikan. 
Vi har efterlyst i både Shih Tzu Bulletin och på facebook efter frivilliga som vill 
hjälpa till med kommande årskrönika/årssammanställning utan resultat.  
Eftersom vi är väldigt få som jobbar med tidningen får vi göra så gott vi kan för att 
få till en årssammanställning. 
 
§ 16 Shih Tzu Bulletin nr 4 
Tidning nr 3 lät vi tryckeriet skicka som ett massutskick. Vi kör samma koncept 
med denna tidning. 
Beslut: Vi använder samma koncept för tidning nr 4 som vi gjorde med tidning nr 3 
när det gäller tryckeri, utskick och layout. 
 
§ 17 Beslut 

Beslut: Vi använder samma koncept för tidning nr 4 som vi gjorde med tidning nr 3 

när det gäller tryckeri, utskick och layout. 
Beslut: Vi gör en gemensam tackannons till alla våra sponsorer som vi har haft 

under 2023 och publicerar denna på hemsidan och facebook. 
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Beslut: Att ordna en rallylydnadskurs vid Flikens vandrarhem i Norberg den 13-14 

april 2024. 

Kostnad: 600,-/ekipage. Minst 10 ekipage. 

Ulla Olsson får ersättning för resa och boende. 

Beslut: Vi köper tavlan av Gunilla Lindberg för 500,-. 

Kathleen Berggren från reseersätting för att åka till Fagersta och hämta denna plus 

det andra vi får skänkt. 

Beslut: Vi tillstyrker Caroline Lundqvist förfrågan om att utöka sitt rasregister med 

Shih Tzu. 

Beslut: Skicka 2 personer till SKKs avelskonferens den 10-11 februari 2024. 

§ 18 Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

§ 19 Nästa möte 
Via Teams den 3 januari 2024 kl 18.30, då vi enbart diskuterar RAS. 

Via Teams den 9 januari 2024 kl 18.30, styrelsemöte. 

§ 20 Avslutning 
Petra Forslund tackar för ett trevligt möte och avslutar sedan mötet. 

 

 

Vid protokollet 

Kathleen Berggren  

2023-12-16 

 

Petra Forslund Matz Andersson 

Ordförande Justerare 

 
 
 
 


